
Föräldraföreningen vid Sverigefinska skolan i Stockholm 

ÅRSMÖTE  

 

Tid: Torsdagen den 5 oktober 2017 kl. 18.00 

Plats: Vita salen, Sverigefinska skolan i Stockholm, Fridhemsgatan 17-19 

Närvarande medlemmar: Enligt bifogad närvarolista (bilaga 1) 

1. Mötets öppnande 

Vice ordförande Nina Uddin öppnade mötet och önskade alla välkomna 

2. Val av mötesordförande 

Årsmötet beslutade 

att välja Julia Öhman till mötesordförande. 

3. Val av mötessekreterare 

Årsmötet beslutade 

att välja Johanna Jussila Hammes till mötessekreterare. 

4. Val av protokolljusterare och rösträknare 

Årsmötet beslutade 

att välja Sanna-Maija Hannuksela och Kaisu Bergh till protokolljusterare tillika rösträknare. 

5. Årsmötets behöriga utlysande 

Kallelse och handlingar till årsmötet har skickats ut till alla medlemmar den 20 september 

2017. 

Årsmötet konstaterade 

att årsmötet var behörigen utlyst. 

6. Godkännande av dagordningen 

Årsmötet beslutade 

att godkänna den föreslagna dagordningen 

7. Fastställande av röstlängd 

Alla närvarande 9 medlemmar har enligt stadgarna rösträtt på årsmötet.  

Årsmötet beslutade 

att fastställa den bifogade närvarolistan som röstlängd för årsmötet (bilaga 1). 

8. Verksamhetsberättelse och ekonomisk berättelse 

Vice ordföranden Nina Uddin redogjorde för verksamheten under den gångna 

verksamhetsperioden och för det ekonomiska utfallet för det gångna räkenskapsåret. 



Årsmötet beslutade 

att årsmötet har tagit del av verksamhetsberättelsen och årsredovisningen för den gångna 

verksamhetsperioden. 

9. Revisionsberättelse  

Ingen av revisorerna eller kassör närvarade vid mötet, och ingen revisionsberättelse var 

tillgänglig för mötet. 

Årsmötet beslutade 

att bordlägga revisionsberättelsen till ett extrainkallat årsmöte den 25/10 2017. 

10. Frågan om ansvarsfrihet för avgående styrelse 

Årsmötet beslutade 

att bordlägga frågan om ansvarsfrihet för avgående styrelse till det extrainkallade årsmötet. 

11. Behandling av inkomna motioner och styrelsens förslag 

Inga motioner har kommit in. 

12. Verksamhetsplan och budget 2017/2018 

Vice ordföranden Nina Uddin redogjorde för budgetförslaget för det kommande 

verksamhetsåret. 

Årsmötet beslutade 

att godkänna budget för verksamhetsperioden 2017-2018 enligt förslag. 

13. Val av ordförande 

Årsmötet beslutade 

att välja Emmi Bachman till ordförande. 

14. Val av styrelseledamöter 

Årsmötet beslutade 

att välja Tytti Wallin, Katarina Ahlberg, Tiia Roosens, Henrik Blåfeld, Kaisu Bergh, Johanna 

Jussila Hammes och Birgitta Herber till styrelseledamöter. 

15. Val av styrelsesuppleanter 

Årsmötet beslutade 

att välja Jessica Adel, Nina Uddin, Mika Domisch och Sanna-Maija Hannuksela till 

styrelsesuppleanter. 

16. Val av revisorer 

Årsmötet beslutade 

att bordlägga valet av revisorer till ett extra årsmöte 

17. Val av valberedning 



Årsmötet beslutade 

att lämna posterna i valberedningen vakant. 

18. Val av föräldrarepresentant till styrelsen för Stiftelsen Sverigefinska skolan i Stockholm 

Årsmötet beslutade 

att Johanna Jussila Hammes väljs som den ena föräldrarepresentanten till styrelsen för 

Stiftelsen Sverigefinska skolan i Stockholm för en treårig mandatperiod.  

19. Övriga frågor 

Den nya styrelsen beslutade att ha konstituerande möte i direkt anslutning till årsmötet. 

Johan Wennström meddelade att han kan hjälpa till med bidragsansökningar. 

Julmarknaden: i år är Nina Uddins sista år på skolan så hon vill ha några som ska lära sig att 

arrangera julmarknaden. Emmi Bachman och eventuellt Jessica Adel och Julia Öhman är 

intresserade av att vara med. Julmarknadsmöte 25/10 kl. 18:00. 

Gårdsdiskussion: Jessica och Tytti bör vara med vid nästa TURVA-möte så att vi kan ha en 

längre diskussion om skolgården. Några föräldrar borde delta i stadsdelsnämndens möte den 

19/10 kl. 18:00-19:00 för att beskriva situationen till nämnden. Kaisu Bergh frågar på 

Facebook vem/vilka som kan delta. 

Diskussion om marknadsföring av TURVA skjuts upp till nästa möte. 

Det diskuterades vad personalen berättar till barnen vid ”händelser” när barnen tas in? Vad 

har skolan för kommunikationsplan, gentemot barn och föräldrar? Krisplan? Sanna-Maija 

Hannuksela tar kontakt med rektorn och frågar till nästa möte.  

Emmi Bachman frågar rektorn om läget med VKlass. 

20. Mötets avslutande 

Mötesordföranden Julia Öhman tackade alla mötesdeltagare och avslutade mötet kl. 19:25.  

 

 

________________________________________ 

Mötesordförande Julia Öhman 

 

_________________________________________ 

Mötessekreterare Johanna Jussila Hammes 

 

 



_________________________________________ 

Protokolljusterare Sanna-Maija Hannuksela 

 

_________________________________________ 

Protokolljusterare Kaisu Bergh 


